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“Agenda voor vanavond”

• Graag allemaal de camera uitzetten ( i.v.m. kwaliteit verbinding)

• Tijdens de uitleg gaan alle microfoons op mute ( doen we ook centraal)

• Vragen en opmerkingen graag via chat doorgeven, we zullen proberen zoveel 
mogelijk de vragen na de presentatie te beantwoorden.

• Geplande tijdsduur ca 1 uur met max half uur uitloop… dus tot uiterlijk 21.30 uur



Info avond : Padel bij TV Rosmalen

Aanleiding

• Verminderend ledenaantal  ( ca 120 minder in de laatste 5 jaar) vraagt om een andere aanpak

• Steeds meer leden willen naast tennis ook padel spelen ( concrete vragen)

• Padel is qua spel en faciliteiten goed te combineren met tennis (KNLTB / andere verenigingen)

• Landelijke trend : toename padel spelers

Doel

• Leden informeren en interesse polsen over eventuele padel mogelijkheden binnen onze vereniging

• Input om in maart 2022 een concreet voorstel aan de ALV voor te leggen ter besluitvorming

Uitgangspunten

• Padel moet passen binnen de context van onze vereniging en binnen de context van ons park.

• Padel moet operationeel en financieel haalbaar zijn

• Padel moet onze club verrijken



Waarom padel bij TV Rosmalen ?  

• De leeftijdsopbouw van het ledenbestand is onevenwichtig. Circa 45% van de leden is ouder dan 55 jaar 

• Slechts 22% is senior, tussen de 18  jonger dan 45 jaar. 

• Kans op verdergaande vergrijzing is reëel 

Feit 1: leeftijden opbouw vereniging 



Waarom padel bij TV Rosmalen?

• We zien vanaf 2017 een gestage daling in het ledental en voorzien met bestaand beleid 
verder daling in de toekomst 

• In de afgelopen jaren zijn we circa 120 senioren “kwijtgeraakt” 

-

Feit 2: Verloop ledenaantal (afgelopen 5 jaar) 



Waarom padel bij TV Rosmalen?

• We verliezen vooral senioren in de leeftijd 45 – 54 jaar → veroorzaakt verdere 
vergrijzing 

• Het aandeel senioren tussen de 18 – 44 jaar is stabiel maar groeit nauwelijks 

- Feit 3: Wie raken we kwijt in de afgelopen 5 jaar 



Hoeveel nieuwe padelbanen en waar komen ze ? 

• Uitgangspunt aantal banen:
• We willen padel goed neerzetten. Uit ervaring blijkt dat bij twee banen al snel grenzen 

bereikt worden en dat extra banen nodig zijn.

• Ook voor twee padelbanen moeten we twee tennisbanen inleveren 

• Op twee  tennisbanen kunnen we maximaal 4 banen aanleggen

• Keuze: we leveren twee tennisbanen in en realiseren 3-4 padel banen 

• Uitgangspunt locatie banen:
• Voorkeur voor de locatie waar op korte termijn vervanging moet plaats vinden (baan 9 

en 10)

• Locatie keuze met zo weinig mogelijk impact op de overige voorzieningen (speeltuintje , 
oefenbaan etc) 

• Locatie waarop padel centraal gerealiseerd wordt met voldoende mogelijkheden voor 
“eigen gezicht” ??

• Locatie met laagste kosten voor realisatie 



Locatie padel banen :  bestaande banen 9 en 10

- Gebruik van twee banen en beperkt 
deel voor-terrein

- Aanleg van 4 banen (optie 3 banen)
- Geplande vervanging tennisbanen 9 

en 10 in 2022 (besparen van ca 
38.000 euro)

- Hergebruik lichtmasten tbv
- baan 7 en 8 (besparing ca 10.000 

euro)
- Voldoende ruimte voor aankleding 
- Extra kosten tgv aanpassingen zijn 

beperkt 

Met dank aan Alex en Joep



Status Padel bij TV Rosmalen  

- Indicatieve aanvraag omgevingsvergunning gedaan met als uitkomst:
- past binnen bestemmingsplan 

- Welstand is akkoord 

- Akoestisch onderzoek in relatie tot omgeving is noodzakelijk  (opdracht verleend →resultaten medio 
januari)

- Uitkomst is zojuist bekend geworden: te veel geluid, dus GEEN padel bij baan 9 en 10

- Quick scan flora en fauna uitvoeren (verwijderen bomen en struiken) 

- Offerte traject padel bouwers 
- Program van eisen opgesteld 

- offertes van 5 padel bouwers beschikbaar 

- Financiering 
- Eerste gesprekken met RABO bank 

- Voorbereiden aanvraag Stichting Waarborgfonds Sport tbv garantstelling (50%)

- Overleg met gemeente over garantstelling (50%)



Planning padel ( tot ALV maart 2022)

- Aanvraag Omgevingsvergunning (bij positief resultaat akoestisch 
onderzoek)

- Garantstellingen aanvragen(SWS en Gemeente)

- Financieringsbehoefte vaststellen 
- Onderzoek naar mogelijkheden van leden obligaties  

- Selecteren padelbouwer op basis van prijs – kwaliteit

- Uitwerking van volledige business case (kosten – baten) padel en impact op 
contributie 

- Oprichting Commissie Padel
- PR en marketing padel (nadere invulling activiteiten / tournooien/ competities)

- Zekerstelling inkomsten (verder concretiseren) 

aanmelden bij info@tvrosmalen.nl

- Uitwerking volledig voorstel Padel tbv besluitvorming in de ALV maart 2022 

mailto:info@tvrosmalen.nl


Samenvatting

-Bestuur heeft uitleg gegeven over de plannen 
voor de aanleg van padel banen op ons complex

-Gezien de uitkomsten van akoestisch onderzoek:
wil het bestuur zich beraden over “wat dan wel”

-We zullen jullie verder informeren

info@tvrosmalen.nl

secretaristvrosmalen@gmail.com
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